
 

 

Styrelseprotokoll LK Möte 2022-06-02  

Protokoll fört vid styrelsen för Ångermanlands skidförbund den 2: Juni kl 19-20 , mötet hölls via 

Teams och fysiskt i Ö-vik  . 

Närvarande 

Ulrik Ulander, Johan Gradin, Mia Karlsson, Johan Bryngelsson,  Anna Mannelqvist, Jens Boveng, 

Roger Svensson, ordförande. 

Frånvarande, Patrik Näslund, Anders Hjort 

Dagordning / Punkter 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Roger Svensson förklarade mötet öppnat. 

 

2. Dagordning  

Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av sekreterare 

Mötet beslutade att Johan Gradin skriver protokoll för mötet. 

 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

 

5. Rapporter 

Alpint 

Backe 

Längd 

Har fått ansökan om acc-stöd om 100000kr beviljat. Stödet skall användas till till samverkan 

mellan föreningar i distriktet med fokus på ungdommar 16-17år som ej går i skudgymnasium. 

Längd har skidting den 20:e juni. 

6. Ekonomi 

Jens B skall innan bokslutsårets slut sammanställa det ekonomiska läget när han fått in och 

kontroll på alla verifikat. Det är fortfarande oklart om alla föreningar betalt in startavgifter och 

sanktionsavgifter.Budget för nästa år görs sedan beroende på detta års resultat. 

 



 

7. Kansliet 

Mötet beslutar att Jens B tillfrågar Arnäs IF om att sköta all kameral administration för ÅF.  Övriga 

ledamöter är eniga om att Jens B måste avlastas i allt jobb han lägger ner i ekonomihanteringen. 

 

8. Tävlingar 2021/2022 

Alpint 

Stomprogram är lagt. 

Backe 

- 

Längd 

Stomprogram är lagt. Längd har även alla distriktstävlingar klara. 

 

9. Övriga frågor 

Svenska skidförbundet har skidting i Sundsvall 22-23 oktober. ÅF beslutar att skicka Roger 

Svensson och Ulrik Ulander på mötet om de ej får förhinder. 

 

Sammanställningen av aktiva medlemmar i repektive klubb samt disiplin är ej färdigställd. Roger 

S kontrollerar med Marie status för detta. 

 

Mia K rapporterar från distriksstämman RF/SISU västernorrland. Påminner att vi måste skicka 

med fullmakter till ÅF representant för att kunna utnyttja full röstlängd för skidor ÅF som är 4 

annars så har vi bara en per representant. 

RF/SISU har mycket pengar ca 13MSEK vid årsslut och kommer att få lika mycket nya statliga 

penger för nästa år. Mer pengar borde sökas av respekrive förening.  Klubbarna borde dela med 

sig sinsemellan i kunskap om hur man kan utforma och skriva ansökningar för pengar till olika 

projekt i föreningarna. 

Mötet beslutar att ta upp frågan på nästa möte och ev även bjuda in representant från RF/SISU. 

 

Roger S går igenom de till mötet bifogade handlingarna , Viktiga datum, Juniskrivelsen samt 

styrelsearvode SSF. Bilagorna föranleder inga beslut på mötet. 

 

10. Nästa möte 

Nästa möte är den 31 aug i Sollefteå på Hallstaberget. Tid meddelas senare. 

 

11. Avslutning 

Ordförande Roger förklarade mötet avslutat. 

 


